
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 4. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 94
Ministeren bedes kommentere sin partifælle, Ejvind Vesselbos, udtalelser i ar-
tiklen ”Danmark får langt flere flygtninge end sidste år”, i Altinget den 2. no-
vember 2015, hvor han blandt andet udtaler: ”Regeringen giver indtryk af, at
den har styr på situationen, men virkeligheden er en anden. Man hæfter sig
ved de mest bekvemme tal og sammenligner antallet af asylansøgere i en en-
kelt måned. Men det samlede billede skjuler eller fortier man” og ”Det interes-
sante er, hvor mange der rent faktisk får asyl, og hvor mange familiemedlem-
mer, der får tilladelse til sammenføring i Danmark. Det er antallet af opholdstil-
ladelser, der er det vigtige, for det viser, hvor mange asylansøgere der bliver i
landet. Og her er tale om en klar stigning”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dan Jørgensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. november 2015.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dan.Jorgensen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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